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Saksnr Innhold Lukket 

PS 19/1 Valg av leder og nestleder i ungdomsrådet  

PS 19/2 Budsjett 2020 - økonomiplan 2020 - 2023  

PS 19/3 Prisbok 2020 Ørland kommune  
 
 
Orienteringssaker: 
 

 Kommunalsjefen orienterte om budsjettet for oppvekst og utdanning  
 Britt Brevik informerte om godtgjøring for folkevalgte og mandatet. 
 Leder for ungdomsrådet får iPad. 
 Neste møte: mandag 13.01.19 kl 16.00 på Ørland.  
 Beste møtedager er mandag – møteplan behandles neste møte.  
 Presentasjon av medlemmene. 

 
 

PS 19/1 Valg av leder og nestleder i ungdomsrådet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 11.12.2019  
 
Behandling: 
Det ble fremmet følgende forslag på leder i ungdomsrådet:  
Ulrik Grøntvedt  
Rikke Monstad Lund  
Mari Skjærseth 
 
Det ble fremmet følgende forslag på nestleder i ungdomsrådet: 
Mari Skjærseth 
Rikke Monstad Lund 
 
Votering  
Ulrik Grøntvedt ble valgt som leder for ungsområdet med 5 mot 4 stemmer. 
Mari Skjærseth ble valgt som nestleder for ungdomsrådet med 8 mot 1 stemme. 
 
Vedtak: 
Leder for Ørland ungdomsråd: Ulrik Grøntvedt 
Nestleder for Ørland ungdomsråd: Mari Skjærseth. 
 
 

PS 19/2 Budsjett 2020 - økonomiplan 2020 - 2023 

Saksprotokoll i Formannskap - 26.11.2019  
 
Behandling: 
 
Votering  
Formannskapet vedtar rådmannens innstilling enstemmig. 
 
Vedtak: 
Formannskapet fremmer følgende innstilling ovenfor kommunestyret. 
 



Rådmannens budsjettforslag for 2019 vedtas slik det er framlagt med følgende presiseringer:  
1. Ordførers og varaordførers godtgjøring fastsettes til h.h.v. 100 % og 50 % av 

Stortingsrepresentantenes godtgjøring i 2019.  
2. Låneopptak: Det opptas inntil kr 105.600.000 til investeringer og kr 10.000.000 til 

startlån. 
3. Skattøret fastsettes til maksimalsatsen.  

 
 
 
 
Saksprotokoll i Utvalg for helse og familie - 27.11.2019  
 
Behandling: 
Omforent forslag: 
Utvalget ser med bekymring på fremlagte budsjett. Det er et budsjettforslag som gir et dårligere 
tjenestetilbud og reduksjon av antall ansatte. Vi støtter samling av tjenester og fagmilljø i familiens hus, 
med helsestasjon på Brekstad.  
Korttidsavdeling samles på Brekstad for å implementeres i dagens fagmiljø. 
 
Votering  
Omforent forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Utvalget ser med bekymring på fremlagte budsjett. Det er et budsjettforslag som gir et dårligere 
tjenestetilbud og reduksjon av antall ansatte. Vi støtter samling av tjenester og fagmilljø i familiens hus, 
med helsestasjon på Brekstad.  
Korttidsavdeling samles på Brekstad for å implementeres i dagens fagmiljø. 
 
 
 
Saksprotokoll i Utvalg for samfunnsutvikling, miljø, landbruk og teknikk - 06.12.2019  
 
Behandling: 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Rådmannens budsjettforslag for 2019 vedtas slik det er framlagt med følgende presiseringer:  

4. Ordførers og varaordførers godtgjøring fastsettes til h.h.v. 100 % og 50 % av 
Stortingsrepresentantenes godtgjøring i 2019.  

5. Låneopptak: Det opptas inntil kr 105.600.000 til investeringer og kr 10.000.000 til 
startlån. 

6. Skattøret fastsettes til maksimalsatsen.  
 
 
 
Saksprotokoll i Utvalg for næring, arbeid og kultur - 04.12.2019  
 
Behandling: 
Forslag fra utvalget 
Utvalg for næring, arbeid og kultur ser med bekymring på kommunens ambisjon på næringsutvikling og 
satsing på eksisterende næring, sett opp mot tildelte økonomiske ressurser.  
 



Votering  
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Utvalg for næring, arbeid og kultur ser med bekymring på kommunens ambisjon på næringsutvikling og 
satsing på eksisterende næring, sett opp mot tildelte økonomiske ressurser.  
 
 
 
Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst og utdanning - 02.12.2019  
 
Behandling: 
Omforent forslag: 
Utvalget ser med bekymring det store nedtrekket som foreslås innenfor oppvekst og utdanning, og 
spesielt redusering av grunnbemanning. 
 
Utvalget ønsker følgende bestilling: 
 Beregning på hvor mye innsparing det vil utgjøre med å stenge allerede tomme avdelinger i 

barnehagene 
 Innsparing på vikarbruk kontra bruke ansatte fra andre skoler, evt. justering av 

deltidsstillinger 
 Utvalget ber administrasjonen legge frem tall på hva det vil koste å ha å ha 2 og 4 inntak i 

året og har sommerstengt i 3 uker i barnehagene. 
 Kommunalt FAU må gis mulighet for å uttale seg om endringene (antall inntak og stengt i 

alle skoleferier) som gjelder SFO. Uttalelsen må være klar før behandling i kommunestyret. 
Utvalget ber administrasjonen legge frem tall på hva foreldrebetalingen blir dersom man 
har 2 inntak i året og har sommerstengt i de samme ukene som barnehagene, dvs. 3 uker 
om sommeren, og ellers har åpent i skoleferiene.  

 
Votering  
Omforent forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Utvalget ser med bekymring det store nedtrekket som foreslås innenfor oppvekst og utdanning, og 
spesielt redusering av grunnbemanning. 
 
Utvalget ønsker følgende bestilling: 
 Beregning på hvor mye innsparing det vil utgjøre med å stenge allerede tomme avdelinger i 

barnehagene 
 Innsparing på vikarbruk kontra bruke ansatte fra andre skoler, evt. justering av 

deltidsstillinger 
 Utvalget ber administrasjonen legge frem tall på hva det vil koste å ha å ha 2 og 4 inntak i 

året og har sommerstengt i 3 uker i barnehagene. 
 Kommunalt FAU må gis mulighet for å uttale seg om endringene (antall inntak og stengt i 

alle skoleferier) som gjelder SFO. Uttalelsen må være klar før behandling i kommunestyret. 
Utvalget ber administrasjonen legge frem tall på hva foreldrebetalingen blir dersom man 
har 2 inntak i året og har sommerstengt i de samme ukene som barnehagene, dvs. 3 uker 
om sommeren, og ellers har åpent i skoleferiene.  

 
 
 



 
Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 11.12.2019  
 
Behandling: 
Ungdomsrådet tar rådmannens innstilling til orientering med følgende innspill: 
 Ungdomsrådet ønsker at tilbudene som finnes i kommunen for barn og unge opprettholdes 
 Ungdommens hus i både Botngård og Brekstad opprettholdes med tanke på tilgjengeligheten 

for ungdom som skal bruke tilbudet 
 Opprettholde tilbudene i dagens Ungdommens Hus med åpningstid minimum 2 dager i uka 
 Bedre buss- og kollektivtransport  
 Ungdomsrådet ser for seg å starte et prøveprosjekt der kommunen tar kostnadene med 

busstilbud til de faste klubbkveldene i Ungdommens hus på Brekstad og i Botngård 
 Lyssetting der turstier krysser trafikkert hovedvei/fylkesvei (eks. Karlsenget) 
 Ungdomsrådet ber om at det satses videre på gode digitale verktøy i skolen. Alle på 1. trinn får 

ny iPad og alle på 6. trinn får ny PC 
 Hjem for en 50-lapp – en ordning i Trøndelag knyttet til offentlige fester  

Ungdomsrådet ber om at kommunen deltar videre på prosjektet 
 Ungdomsrådet ber om at kommunen opprettholder gratis bruk av idrettshaller og idrettsanlegg 

for aktivitet gjennom lag og organisasjoner for barn og unge i den nye kommunen 
 Ungdomsrådet ønsker at aktiviteter for barn og unge på skoler og andre offentlige bygg fortsatt 

må være gratis på kveld og helg 
 Ungdomsrådet ønsker å ta ansvar for organisering av et arrangement/åpen dag i Ørland 

Sparebank Arena, der alle lag og organisasjoner kan samles for å vise fram det brede 
aktivitetstilbudet som finnes i kommunen 
- Åpen dag med mulighet for alle barn og unge til å både se og prøve ut aktivitetene 

Arrangeres en helg i året 
Forutsetter gratis halleie 
Ungdomsrådet organiserer og markedsfører 
Ungdomsrådet invitere lag og organisasjoner til temakveld for felles planleggingsmøte  

 Ungdomsrådet ser for seg muligheten til flere arrangementstilbud for barn og unge i 
kommunens skoler og arenaer etter skoletid for annen aktivitet enn sport  
- Temakvelder med fokus på f.eks.; kosthold, fysisk aktivitet, politiet, psykisk helse, rus 
- Ungdommen selv kan foreslå tema 

 Markedsføring via sosiale media 
 Gruppetilbud for psykisk helse 
 4 ulike temakvelder pr år – foredrag med ulike tema og med påfølgende gruppesamtaler – 

servering av pizza 
 Det må settes av ressurser til 4 arrangement i året 
 Total kostnad stipulert til ca. 20 000 – 5 000 pr temakveld 
 Arrangementene vil foregå i Ungdomsrådets regi  
 Ungdomsrådet i nye Ørland bør ha fokus på saken 
 Helsetjenesten på skolen bør ikke kuttes 
 Barneskolen i Botngård er i dårlig stand, bør utbedres 

 
 
 
Votering  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet tar rådmannens innstilling til orientering med følgende innspill: 
 Ungdomsrådet ønsker at tilbudene som finnes i kommunen for barn og unge opprettholdes 



 Ungdommens hus i både Botngård og Brekstad opprettholdes med tanke på tilgjengeligheten 
for ungdom som skal bruke tilbudet 

 Opprettholde tilbudene i dagens Ungdommens Hus med åpningstid minimum 2 dager i uka 
 Bedre buss- og kollektivtransport  
 Ungdomsrådet ser for seg å starte et prøveprosjekt der kommunen tar kostnadene med 

busstilbud til de faste klubbkveldene i Ungdommens hus på Brekstad og i Botngård 
 Lyssetting der turstier krysser trafikkert hovedvei/fylkesvei (eks. Karlsenget) 
 Ungdomsrådet ber om at det satses videre på gode digitale verktøy i skolen. Alle på 1. trinn får 

ny iPad og alle på 6. trinn får ny PC 
 Hjem for en 50-lapp – en ordning i Trøndelag knyttet til offentlige fester  

Ungdomsrådet ber om at kommunen deltar videre på prosjektet 
 Ungdomsrådet ber om at kommunen opprettholder gratis bruk av idrettshaller og idrettsanlegg 

for aktivitet gjennom lag og organisasjoner for barn og unge i den nye kommunen 
 Ungdomsrådet ønsker at aktiviteter for barn og unge på skoler og andre offentlige bygg fortsatt 

må være gratis på kveld og helg 
 Ungdomsrådet ønsker å ta ansvar for organisering av et arrangement/åpen dag i Ørland 

Sparebank Arena, der alle lag og organisasjoner kan samles for å vise fram det brede 
aktivitetstilbudet som finnes i kommunen 
- Åpen dag med mulighet for alle barn og unge til å både se og prøve ut aktivitetene 

Arrangeres en helg i året 
Forutsetter gratis halleie 
Ungdomsrådet organiserer og markedsfører 
Ungdomsrådet invitere lag og organisasjoner til temakveld for felles planleggingsmøte  

 Ungdomsrådet ser for seg muligheten til flere arrangementstilbud for barn og unge i 
kommunens skoler og arenaer etter skoletid for annen aktivitet enn sport  
- Temakvelder med fokus på f.eks.; kosthold, fysisk aktivitet, politiet, psykisk helse, rus 
- Ungdommen selv kan foreslå tema 

 Markedsføring via sosiale media 
 Gruppetilbud for psykisk helse 
 4 ulike temakvelder pr år – foredrag med ulike tema og med påfølgende gruppesamtaler – 

servering av pizza 
 Det må settes av ressurser til 4 arrangement i året 
 Total kostnad stipulert til ca. 20 000 – 5 000 pr temakveld 
 Arrangementene vil foregå i Ungdomsrådets regi  
 Ungdomsrådet i nye Ørland bør ha fokus på saken 
 Helsetjenesten på skolen bør ikke kuttes 
 Barneskolen i Botngård er i dårlig stand, bør utbedres 

 
 
 

PS 19/3 Prisbok 2020 Ørland kommune 

Saksprotokoll i Formannskap - 26.11.2019  
 
Behandling: 
Gunnhild Tettli (AP) fremmet på vegne av AP og SP følgende tilleggs forslag punkt 2: 

Formannskapet ber administrasjonen om å sende saken om foreldrebetaling for helårsåpen SFO 
på høring til Kommunalt FAU.  Høringsinnspillene skal behandles politisk før de nye prisene 
eventuelt iverksettes.  

 
Gunnhild Tettli (AP) fremmet på vegne av AP og SP følgende tilleggs forslag punkt 3: 

Formannskapet ber om at det settes ned en arbeidsgruppe som får i oppdrag å samarbeide med 
Kopparn Utvikling om tilrettelegging for vannkrevende næringer i kommunen. Arbeidet skal 



ferdigstilles i løpet av første kvartal 2020. 
Arbeidsgruppen består av Finn Olav Odde, Ogne Undertun og styreleder i Kopparn Utvikling.  

 
Anne M. Bjørnerud (H) fremmet følgende tilleggsforslag; 

Ber om at det legges frem et par eksempler på utregningen av selvkost i forbindelse med vann. 
 
 
Votering  
Punkt 1 - Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
Punkt 2 - Forslag fremmet av Gunnhild Tettli (AP) på vegne av AP og SP ble enstemmig vedtatt. 
Punkt 3 - Forslag fremmet av Gunnhild Tettli (AP) på vegne av AP og SP ble enstemmig vedtatt. 
Punkt 4 - Forslag fremmet av Anne M. Bjørnerud (H) ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Formannskapet fremmer følgende innstilling ovenfor kommunestyret; 

1. Vedlagte prisbok vedtas som framlagt 
2. Formannskapet ber administrasjonen om å sende saken om foreldrebetaling for helårsåpen SFO 

på høring til Kommunalt FAU.  Høringsinnspillene skal behandles politisk før de nye prisene 
eventuelt iverksettes.  

3. Formannskapet ber om at det settes ned en arbeidsgruppe som får i oppdrag å samarbeide med 
Kopparn Utvikling om tilrettelegging for vannkrevende næringer i kommunen. Arbeidet skal 
ferdigstilles i løpet av første kvartal 2020. 
Arbeidsgruppen består av Finn Olav Odde, Ogne Undertun og styreleder i Kopparn Utvikling 

4. Ber om at det legges frem et par eksempler på utregningen av selvkost i forbindelse med vann 
 
 

 
 
Saksprotokoll i Utvalg for helse og familie - 27.11.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Rådmannens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Vedlagt prisbok vedtas som framlagt. 
 
 
 
Saksprotokoll i Utvalg for samfunnsutvikling, miljø, landbruk og teknikk - 06.12.2019  
 
Behandling: 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Vedlagt prisbok vedtas som framlagt. 
 
 
 



Saksprotokoll i Utvalg for næring, arbeid og kultur - 04.12.2019  
 
Behandling: 
Forslag fra utvalget: 
Vedlagt prisbok vedtas som orientering med følgende tillegg: 
 Utvalg for næring, arbeid og kultur ber administrasjonen utrede reduksjon av vannavgift for 

storforbrukere, beregne eventuelle stordriftsfordeler for abonnenter i Ørland kommune og 
sammenstille disse mot kostnader i sammenliknbare kommuner. 

 Utvalg for næring, arbeid og kultur ber administrasjonen utrede harmonisering av leiepris på anlegg 
og skoler i gamle Ørland og gamle Bjugn. 

 
Votering  
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Vedlagt prisbok vedtas som orientering med følgende tillegg: 
 Utvalg for næring, arbeid og kultur ber administrasjonen utrede reduksjon av vannavgift for 

storforbrukere, beregne eventuelle stordriftsfordeler for abonnenter i Ørland kommune og 
sammenstille disse mot kostnader i sammenliknbare kommuner. 

 Utvalg for næring, arbeid og kultur ber administrasjonen utrede harmonisering av leiepris på anlegg 
og skoler i gamle Ørland og gamle Bjugn. 

 
 
 
Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst og utdanning - 02.12.2019  
 
Behandling: 
Omforent forslag: 
Kommunalt FAU må gis mulighet for å uttale seg om endringene (antall inntak og stengt i alle 
skoleferier) som gjelder SFO. Uttalelsen må være klar før behandling i kommunestyret. Utvalget ber 
administrasjonen legge frem tall på hva foreldrebetalingen blir dersom man har 2 inntak i året og har 
sommerstengt i de samme ukene som barnehagene, dvs. 3 uker om sommeren, og ellers har åpent i 
skoleferiene.  
 
Votering  
Omforent forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Kommunalt FAU må gis mulighet for å uttale seg om endringene (antall inntak og stengt i alle 
skoleferier) som gjelder SFO. Uttalelsen må være klar før behandling i kommunestyret. Utvalget ber 
administrasjonen legge frem tall på hva foreldrebetalingen blir dersom man har 2 inntak i året og har 
sommerstengt i de samme ukene som barnehagene, dvs. 3 uker om sommeren, og ellers har åpent i 
skoleferiene.  
 
 
Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 11.12.2019  
 
Behandling: 
Ungdomsrådet tar rådmannens innstilling til orientering med følgende innspill: 
Gratis halleie til barn og ungdom  
 
Votering  
Enstemmig vedtatt 
 



Vedtak: 
Ungdomsrådet tar rådmannens innstilling til orientering med følgende innspill: 
Gratis halleie til barn og ungdom  
 
 
 


